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Introduction 

You can view the declaration you have confirmed in your JUPAS account. 

 

You can update the following in “My Declaration”: 

• JUPAS and the 9 JUPAS participating-institutions and the SSSDP 

institutions may / may not use your personal information in direct 

marketing; 

• JUPAS may / may not allow the school you are currently enrolled to 

have access to the outcome of your application; and 

• You fulfill  / do not fulfill the circumstances which constitute cross-

border data transfer under Personal Information Protection Law 

(PIPL). 

 

Should there be any inconsistency or ambiguity between the English 

version and the Chinese version, the English version shall prevail. 

簡介 

你可於「大學聯招辦法」帳戶查閱已確認的聲明。 

 

你可於「我的聲明」作以下更新： 

• 「大學聯招辦法」及 9 所「大學聯招辦法」參與院校及 SSSDP「資

助計劃」院校可否使用你的個人資料作推廣用途； 

• 「大學聯招辦法」可否允許你現正就讀學校存取你的申請結果；及 

• 你是否屬於內地《個人訊息保護法》中會構成跨境訊息傳輸的情况。 

 

此中文版本為英文版本譯本，如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之

處，概以英文版本為準。 

  

 

 

Last updated on 4 October 2024 

於 2024 年 10 月 4 日更新 

 

  

https://www.jupas.edu.hk/en/eligibility/#pipl
https://www.jupas.edu.hk/en/eligibility/#pipl
https://www.jupas.edu.hk/tc/eligibility/#pipl
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View My Declaration 查閱我的聲明 
 

1. Click “My Declaration”. 

按「My Declaration」。 

 

2. Check the declaration you have confirmed on this page. 

於此頁面查閱你已確認的聲明。 
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Update Agreement to Data Usage 更新訊息使用條款 
 

1. Click “My Declaration” and then click “Agreement to Data Usage”. 

按「My Declaration」，然後按「Agreement to Data Usage」。 

 

2. Check the Agreement of Data Usage you have accepted on this page. 

You can tick / untick the relevant boxes to update the Agreement of Data 

 

 

Usage.  

於此頁面查閱你已接納的訊息使用條款。 

你可於相關方格加上／取消勾號以更新訊息使用條款。 

 

3. Click “Confirm and Submit”. 

按「Confirm and Submit」。 

 

 

 

4. The Agreement of Data Usage has been updated successfully.  You will also 

receive a confirmation email and SMS. 

訊息使用條款已成功更新，你亦會收到確認電郵及 SMS。 
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Update Your Circumstance of Cross-Border Data Transfer 更新你的跨境訊息傳輸狀況 
  

1. Click “My Declaration” and then click “Cross-Border Data Transfer”. 

按「My Declaration」，然後按「Cross-Border Data Transfer」。 

 

2. Check the Cross-Border Data Transfer circumstance you have confirmed on 

this page.  

You can select again whether you fall into the circumstances listed here (if 

applicable).  

於此頁面查閱你已確認的跨境訊息傳輸狀況。 

你可再次選擇你是否屬於此處所列的情况（如適用）。 

 

 

 

3. If you are below 18 years old as at the date of creation of JUPAS account and 

fall into the circumstances, you have to submit a cross-border data transfer 

consent form (Consent Form) completed and duly signed by your parent / 

guardian.   

Please refer to the Applicants’ User Guide sections “1.1.2. Submit Cross-Border 

Data Transfer Consent Form (for School Applicants)” or “1.1.3 Submit Cross-

Border Data Transfer Consent Form (for Non-school Applicants)” for details. 

如你於建立「大學聯招辦法」帳戶時未滿 18 歲，並屬於會構成跨境訊息傳輸

的情况，你須遞交一份由家長／監護人簽妥的授權書。 

有關詳情，請瀏覽申請人手冊「1.1.2 遞交跨境訊息傳輸同意書（在校申請人適

用）」或「1.1.3 遞交跨境訊息傳輸同意書（非在校申請人適用）」部分。 

 

  
 

 

 

 

View for Submitting the Consent Form 遞交授權書的頁面 

 

 

https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-2-submit-cross-border-data-transfer-consent-form-for-school-applicants/
https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-2-submit-cross-border-data-transfer-consent-form-for-school-applicants/
https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-3-submit-cross-border-data-transfer-consent-form-for-non-school-applicants/
https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-3-submit-cross-border-data-transfer-consent-form-for-non-school-applicants/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-2-submit-cross-border-data-transfer-consent-form-for-school-applicants/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-2-submit-cross-border-data-transfer-consent-form-for-school-applicants/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-3-submit-cross-border-data-transfer-consent-form-for-non-school-applicants/
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4. Click “Submit”. 

按「Submit」。 

 

 

 

 

 

 

 

5. Your Cross-Border Data Transfer circumstance has been updated successfully. 

你已成功更新你的跨境訊息傳輸狀況。 
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